RAIMONDI COLLEGE



2 Robinson Road Hong Kong Tel. (852) 2522 2159

Fax. (852) 2525 6725 http://www.raimondi.edu.hk

3 September 2013

Dear parents/guardians, alumni and students,

It is with great pride and excitement that I write as the new Principal of Raimondi College (Secondary Section). I am much privileged to be delegated this position by the Hong Kong Catholic Diocese following Mr. G.W. Au.

Raimondi College enjoys a rich history of academic and cultural excellence which is the result of a collegial partnership between the school staff, parents and alumni. Indeed, I have been a part of the Raimondian family since 2001 when my son, Alvin, joined the primary section. Passing the HKDSE with very good results, Alvin is now studying Business Administration at the University of Hong Kong. I would like to take this opportunity to extend my heartfelt gratitude to the supervisor, the principals and the teaching staff of the primary and secondary sections for their dedication and hard work in fostering a loving and nurturing environment for Alvin to grow in.

Prior to my time at Raimondi, I was the Principal of Lai King Catholic Secondary School. It is God's plan to lead me here, a place where I least expect to serve as a leader. This year, we begin a new chapter in our school's history. With the grace of God, I would live up the expectations of the sponsoring body and all stakeholders as the first female principal of the school. I would strive to facilitate a nurturing school environment and provide opportunities to meet the needs of every student. I have started meeting with teachers, members of the Parent-Teacher Association and the Raimondi Alumni Association to learn more about the unique strengths, traditions and practices of Raimondi College. These conversations give me a solid ground to lead my team to navigate and explore the endless possibilities for our students to acquire the skills to become competent citizens in a vastly changing society.

In the years to come, I will work hard to continue the legacy of success established at Raimondi College by building strong relationships with staff, parents, alumni and students. Hand in hand shall we stand and advance and make Raimondi an even better place for our students to learn and shine.

Yours sincerely

Ms. Louisa Lo

Principal



RAIMONDI COLLEGE

2 Robinson Road Hong Kong

Tel. (852) 2522 2159 Fax. (852) 2525 6725 http://www.raimondi.edu.hk

各位親愛的家長、校友和同學:

大家好,本人十分榮幸獲得天主教香港教區委任,於二零一三年九月起接替退休的區嘉為校長,出任高主教書院(中學部)校長一職。

眾所周知,高主教書院為一所傳統名校,創校以來培育無數人才,名人輩出,深受家長歡迎。我有幸成為校長,當然感到無比的光榮。其實,本人與高主教書院也很有淵緣,因為小兒自小學一年級起便入讀高主教書院(小學部),今年他剛於中學部畢業,並於香港中學文憑試考獲優良的成績,順利入讀香港大學工商管理學系。我想藉此機會感謝高主教書院中、小學部的全體老師、校長及校監讓我的孩子能夠在充滿關愛及理想的學習環境下成長。

本人自二零零二年起擔任荔景天主教中學校長一職,期間工作順利,坦白說,起初我也沒有想過轉校,更沒有想過會擔任兒子母校的校長,但有時候天主的計畫就是這樣奇妙:區校長榮休、小兒畢業、教區委任,這一連串的事情便讓我機緣巧合地成為高主教書院的校長,這實在是天主賜予我無限的恩寵。本人作為學校的首位女校長,壓力自然不少,而我也不想辜負教區對我的期望,因此在暑假期間,本人便與學校的老師、家教會及校友會等幹事會面,讓我可以進一步了解學校的實況。在與各持份者見面後,我十分欣賞老師的專業知識和團隊精神,也體會到家長、校友對學校的愛戴,因此我深信高主教書院的前景是更美好的。

最後,本人承諾在上任後,定當竭盡所能,黽勉不懈,致力優化學校 各方面的發展,繼續與同學、家長和校友等保持緊密的溝通和聯繫,積極 聆聽各方意見,而我也希望大家能夠支持我的工作,攜手帶領學校再創高 峰,令高主教書院繼續發光發亮。主佑!

> 盧詠琴校長 二零一三年九月三日